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Käsitellyt asiat 

 

Palaverissa käytiin läpi Theseukseen kirjautuminen ja etusivun muokkaus. Pohdittiin, 

mitä muutoksia Theseukseen haluttaisiin tehdä. Esimerkiksi logon 

yhdenmukaistamien kaikkiin paikkoihin olisi tarpeen. Muutoksista voitaisiin tehdä 

esitys ohjausryhmälle. 

 

Käytiin läpi pääkäyttäjän tehtäviä, jotka ovat pääsääntöisesti Tiinan ja Sannan asioita. 

Tiina ja Sanna sopivat töiden jaosta keskenään. 

 

Sihteeriys Theseuksen ohjausryhmän kokouksiin sovitaan tapauskohtaisesti. 

Ensimmäisessä kokouksessa sihteerinä toimi Minna. Ulla-Riitta toimii tiedottajana 

ohjausryhmän suuntaan. 

 

Pohdittiin Facebook-sivuston perustamista, jossa voidaan tiedottaa ajankohtaisista 

asioista vapaamuotoisesti. Minna tekee tämän. Aiemmin käytössä olleesta Twitteristä 

päätettiin luopua kokonaan.  

 

Minna huolehtii ennakkoon tiedossa olevista päivitys- tai huoltokatkoksista 

ilmoittamisesta. Asiasta tiedotetaan Theseuksen etusivulla, amk-kirjastot-listalla sekä 

Facebookissa. Tulossa on ainakin DSpace alustan päivitys. 

 

Pohdittiin ammattikorkeakoulujen yhteyshenkilöille suunnattua kyselyä, jossa 

voitaisiin tiedustella mm. mahdollisista muutostarpeista. Jatketaan pohdintaa 

sähköpostitse. Minna huolehtii kyselyn toteutuksesta. Sanna selvittää, millaisia 

ohjeita Theseuksen käyttöön ammattikorkeakoulun kirjastoilla on julkisilla sivuillaan. 

 

Ulla-Riitta lupasi huolehtia sähköpostilistojen perustamisesta. Työryhmälle 

perustetaan oma lista ja toinen amkien yhteyshenkilöille tiedottamista varten.  



 

Keskusteltiin opinnäytetöihin liittyvistä tekijänoikeuskysymyksistä. Pohdittiin myös 

streamausta. Mietittäviä asioita tähän liittyen ovat mm. tekijänoikeuskysymykset, 

luotettavan palveluntarjoajan löytäminen, syntyvät kustannukset sekä vaadittavan 

säilytystilan määrä. Tiina keskustelee asiasta Ammus-ryhmän kanssa. 

 

Palaverin jälkeen Ulla-Riitta lähettää kaikille läsnäolijoille ohjedokumentit, joita 

katsottiin yhdessä tapaamisen aikana. Pohdittiin Wikialustan perustamista, josta 

ohjeistukset löytyisivät ja jonne koottaisiin työryhmän muistiot ym. tärkeät asiat. 

Alueella voisi olla yhteyshenkilöille avoin osuus sekä erillinen, vain Theseus-

asiantuntijoille avoin osuus. 

 

Seuraava tapaaminen järjestetään tarpeen mukaan.  


